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张法智：男，博士，教授。1999年于大连理工大学化工学院获得工学博士学位；1999年至2001年为清华大学化学系
博士后。期间主要从事钛硅分子筛的制备化学、CO2氧化低碳烷烃反应化学等方面的研究。2003年至2005年在日本

名古屋工业大学从事COE博士后研究工作，包括沸石膜的取向控制制备以及多孔陶瓷新制备工艺开发。目前研究工
作包括无机功能膜制备化学和新型催化剂材料创制等内容。在Chem. Mater., Catal. Lett.，Appl. Catal. A, J. 
Am. Ceramic Soc.等国内外学术刊物上发表论文20余篇。 

      Professor Zhang Fazhi was awarded his Ph.D. degree from Dalian University of Technology in 
1999, and worked at Chemistry Department in Tsinghua University as a postdoctoral fellow from 1999 
to 2001. From 2003 to 2005, he was invited to work in Nagoya Institute of Technology as a COE 
postdoctoral researcher. He is currently undertaking research on inorganic membranes and new 
catalyst materials. Professor Zhang has published over 20 papers in academic journals such as Chem. 
Mater., Catal. Lett., Appl. Catal. A, and J. Am. Ceramic Soc.
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